
Zápis z porady vedení konané dne 10. 10. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Rebok, Vičar, Regner, 

Matyska, Veselý, Křenek, Dostál  

Omluveni: Bartošek 

 

1. Diskuse o CPS 

 Valentová krátce představila problémy současného fungování studovny a návrh jejího 

dalšího rozvoje.  

 V rámci diskuse jednoznačně zaznělo, že úloha, kterou CPS plní od svého vzniku, 

tedy přístup k počítačům pro studenty celé MU, se výrazně rozšiřuje o sociální rovinu. 

Kromě samostatné práce na počítači potřebují studenti také prostor pro práci 

společnou a pro relaxaci. Současně roste zájem využívat část kapacity studovny jako 

prostor pro školení. 

 Ze statistik vyplývá, že se změnila struktura návštěv – je jich méně, ale trvají delší 

dobu, proto zůstává vytíženost stejná. Nárazově, především v době zápisů, je studovna 

fakticky přetížená. V průběhu roku je důležitá obzvláště noční doba a víkendy, kdy 

sem studenti chodí kupř. psát bakalářské či diplomové práce.  

 Diskuse o novém využití stávajících prostor.  

o Studovna by měla mít dvě zóny – tichou, pro soukromou práci, a 

společenskou, pro relaxaci.  

o Pracovní prostory (tichá zóna) by měly být z hlediska uspořádání flexibilní – 

možnost rozdělit velkou místnost na více menších, oddělených akusticky a 

vizuálně. Cílem je umožnit současně společnou práci studentů, školení malých 

skupin nebo např. soukromou videokonferenci přes Skype.  

o V prostorách musí být jasně definováno, kde je povoleno konzumovat 

potraviny a nápoje (jeden z účelů relaxační zóny).  

o Nedostatky v oblasti bezprostředního sociálního zázemí lze řešit využíváním 

toalet v ostatních patrech budovy na Komenského. 

o V diskusi zazněl i názor, že větší relaxační prostor (prostor typu kavárna) by 

mohla univerzita získat např. nepřetržitým využitím prostor atria FSS 

(nepřetržitý provoz s možností občerstvení); přinejmenším do doby, než by 

došlo k významné celkové rekonstrukci budovy na Komenského. 

o Je třeba počítat s tím, že prostory CPS využíváme v současné době také 

k focení studentů i zaměstnanců (zábor místa).  

 Ředitel požádal Valentovou o dopřesnění textu v duchu výše uvedených diskusních 

závěrů (dvě základní zóny); doplnění o statistiky a jejich explicitní interpretaci 

(využití CPS za poslední dva roky) a vytvoření návrhu krátké prezentace pro radu pro 

IT. Malinka dodá statistiky využití počítačů v ostatních prostorách, do nichž centrálně 

zajišťujeme dodávku počítačů, a rovněž uvede jejich primární určení (knihovny, 

studovny apod.)  



 Ředitel zdůraznil, že všichni pracovníci, kteří jsou pozváni zúčastnit se konkrétní 

diskuse na kolegiu, musí mít připravenu aspoň krátkou úvodní prezentaci k tématu.  

 

2. Informace od ředitele 

 Proběhlo kolegium rektora, byla prezentována první várka vnitřních předpisů MU. 

Ředitel zaslal nebo ještě zašle kolegiu texty relevantních předpisů a vyzval členy 

kolegia k návrhu připomínek, které následně odešle (ve spolupráci s paní tajemnicí). 

Specificky požádal o připomínky ke mzdovému předpisu a evaluaci do 24. října 

z důvodu přípravy na schůzku pana rektora s děkany a řediteli VŠ ústavů 25. října.  

 Rektor zahájí jednání s odbory ohledně kolektivní smlouvy, očekává odborový 

požadavek na 10% navýšení tarifů  

 Novou kvestorkou se stane Mgr. Marta Valešová, předpokládaný nástup v polovině 

listopadu.  

 Pro rozhodnutí o nedotačních odpisech ÚVT rektor vyžádal více informací, ředitel 

s tajemnicí se ráno 10. října sešli s paní kvestorkou a na základě proběhlé diskuse 

ředitel připraví upřesňující materiál pro jednání vedení MU 11. října.  

 

3. Různé  

 Kohoutková informovala, že 28. ledna 2017 musí být podle dohody zprovozněn nový 

portál muni. S jeho zprovozněním souvisejí i další změny, jako jednotné přihlašování 

na autentizované servery MU a do O365. Pro úspěšnou realizaci je potřeba součinnost 

napříč ÚVT. Hlavním koordinátorem je Kamil Malinka, dílčí zodpovědnost za další 

oblasti mají M. Procházka, M. Jakubička a B. Regner. Průběžná kontrola každý týden.  

 Proběhla diskuse, jakým způsobem chceme zpřístupňovat námi vyvinutý software, a 

které licence jsou vhodné pro případné komerční využití. Buršíková svolá schůzku 

s Veselým, Stupkou a Romanem Čermákem, podá informace na kolegiu 17. 10.  

 V současnosti probíhá finalizace certifikace CSIRT MU. Součástí je i příprava stanov 

CSIRT MU, stanovy podepíše ředitel.  

 Křenek informoval, že bylo schváleno (formou specifického GAMU projektu) 

financování přípravy 2. kola projektu EDiReX (H2020). V rámci přípravy se ukazuje 

nutnost upřesnit formu zapojení pracovníků ústavu do společných projektů 

s Recetoxem. Ředitel předpokládá, že tyto diskuse proběhnou poté, co získáme 

základní představu o úspěšnosti podaných velkých OP VVV projektů s předem 

dohodnutou netriviální IT složkou.  

 Tajemnice připomněla, že je čas začít s návrhy na PF, koordinuje Vičar.  

 V pondělí 24. 10. proběhne celodenní jednání kolegia ředitele ÚVT na MZLU, začátek 

v 9:00.  

 

4. Informace z projektové podpory   

 Stále je otevřená výzva GA MU, tato výzva je vhodná i pro méně zkušené či nové 

řešitele (deadline 31. 10.) - 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gamu_1.09.201
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https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gamu_1.09.2016
https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gamu_1.09.2016


 Připomínáme, že tento týden se ve dnech 12. – 14. 10. koná Grants Week se 

zajímavými tématy a přednášejícími - 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gw_16.6.2015 

 Byla vyhlášena výzva programu MPO TRIO zaměřený na podporu aplikovaného 

výzkumu a experimentálního vývoje v oblasti pokročilých technologií, více informací 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mpo_03.10.20

16 

 Dne 25. 10. se v Praze uskuteční konference České dny pro evropský výzkum 

(CZEDER), hlavním tématem je mobilita vědeckých pracovníků. Na konferenci budou 

představeny nové i stávající nástroje podpory mobility, podrobnější informace 

http://www.h2020.cz/cs/obecne-akce/ceske-dny-pro-evropsky-vyzkum-czeder-14 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  
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